



2017-05-24

Husstyrelse- och HMS-kommittésammanträde M-huset, LTH

Närvarande:

Peter Berling, ordförande	Husprefekt M-huset, Produktionsekonomi
Ingrid Arvidsson	Vice ordförande I-sektionen
Anton Lundqvist	Ordförande I-sektionen
Andreas Svensson	Lokalcontroller LTH Kansli
Bo Bernhardsson	Reglerteknik
Jonas Engqvist	Hållfasthetslära/Skyddsombud
Olof Samuelsson	IEA
Bodil Ryderheim	LTH Kansli
Rebecca Palmgren	Pågående ordförande I-sektionen
Sara Nilsson Tengstrand	Pågående vice ordförande I-sektionen
Carolina Rosenqvist	Ordförande M-sektionen
Oscar Blomqvist	Verkmästare M-sektionen
Martin Tunér	Stf prefekt Energivetenskaper
Eva Andersson	LU Service
Sonia Bergman	LU Service
Venus Rodriguez	Teamledare LU Service
Rudolf Abelin	Datordriftgruppen, LTH
Therese Tell Dragg	Teknisk ekonomi och logistik/ekonomi husstyrelsen

§1 Sammanträdet öppnade

Mötet öppnas av ordföranden Peter Berling.

§2 Val av mötessekreterare och justeringspersoner

Som mötessekreterare utses Therese Tell Dragg. Till att jämte ordföranden justera dagens protokoll väljs Anton Lundqvist och Rudolf Abelin.

§3 HMS-möte

a) Utrymningsövning VT 2017

Utrymningsövning genomfördes den 22/5. Brandlarmet hördes i de delar av huset som det ska höras. En del av branddörrarna slog inte igen som de skulle, detta är rapporterat till Akademiska hus. Observera att branddörrar inte får lov att vara uppställda. För funktionshindrade personer som inte kan ta sig nerför trapporna själv finns en rutin som innebär att dessa personer ska ta sig till trapphusen i ändarna av huset. De måste meddela någon att de är där, och de är säkra där i 30 minuter. Det är viktigt att alla i huset är medvetna om denna rutin! Prefekterna ansvarar för att

informera sina anställda om detta. Husprefekt beställer reflekterande anslag med denna typ av information, att sätta upp i huset.

Frågor som diskuterades:

- Vad är lärarens ansvar när brandlarmet går? Är det endast att tömma sin undervisningslokal eller något ytterligare? Husprefekt kollar upp detta.
 - Vem ansvarar för att informera studenter som inte är i undervisning? Programledningen?
 - Hur vet en hörselskadad person om brandlarmet går? Frågan kommer att tas upp i samband med ombyggnad. Rutiner bör till dess finnas på respektive institution för att ta hand om dessa personer.
 - Återsamlingsplats kanske bör vara mer specifik, det är upp till respektive institution att besluta om detta.
- b) *Rapport rörande brandskydd*
Utredning avseende låghusdelen fortsätter. Nuvarande system uppfyller lagar och regler, dock är husets ambitionsnivå högre än så. Det kommer att installeras lampor samt manuella larmknappar. Husprefekten fortsätter arbetet tillsammans med Akademiska hus.
- c) *Rapport från skyddsombud*
Fråga: Vad händer avseende avgasproblemet i huset? Bollen ligger hos Akademiska hus. De ska inkomma med handlingsplan senast i juli för att lösa problemet. Energivetenskaper meddelar att de tar problemet på allvar, och att de för närvarande inte kör några motorprover när det är östlig vind.
- d) *Rapporterade arbetsskador mm*
Ingenting att rapportera
- e) *Vårens återstående skyddsronder*
Samtliga institutioner är återstående. Skydds rond måste enligt minimikravet utföras en gång per år. De ska göras under våren, eller senast i augusti månad.
- f) *Övriga HMS-frågor*
Bodil Ryderheim vill påminna om prefektens samordningsansvar. Detta innebär till exempel att när det finns hantverkare som arbetar i huset så är det prefektens ansvar att arbetsmiljön här är så bra att ingen riskerar att komma till skada. När akademiska hus anlitar hantverkare ligger ansvaret på dem, men de ska även involvera prefekten.

§4 Föregående mötesprotokoll

Föregående protokoll finns upplagt på husstyrelsens hemsida. Inga anmärkningar eller synpunkter framfördes. Föregående protokoll läggs till handlingarna.

§5 Meddelande och rapporter

Det finns inget att meddela.

§6 Studentfrågor, M & I

a) *Låsning av salar/toaletter över sommaren*

Förslaget var att öppna salar ochtoaletter den 28/8. Men med hänsyn till att omtentorna börjar den 14/8 och att studenterna även vill kunna vara på plats veckan innan, så beslutas att hälften av salarna och cirka hälften av toaletterna ska öppnas redan den 7/8, och att allt ska öppnas den 21/8 när nollningen börjar.

b) *Övriga studentfrågor*

Studenterna vill måla i maskineriet, men detta är ingenting som husstyrelsen behöver ta beslut om.

§7 Yttre och inre miljö i M-huset

a) Lås- och passagesystem

Reglerteknik informerar om att de har ett eget system som håller på att haverera, och att alternativet om inte hela huset ska få ett nytt system inom det snaraste, är att Reglerteknik måste köpa in ett eget nytt system. De ombeds av Andreas Svensson att ta kontakt med Morgan Persson (kansliet), som ska upphandla det centrala systemet. Om det finns fler institutioner som är i samma sits, så uppmanas de också kontakta Morgan Persson.

b) Byte hissar

Hissbytet är klar, det återstår att byta ut ett hasighetsreglage i en av hissarna

c) Ventilation

i) Ducbytet har utförts enligt plan

ii) Service av Lindinventdon – väntar på startdatum

d) Toaletter låghuset klara

Synpunkt inkom angående toaletterna på plan 2, husprefekten tar upp detta med Akademiska hus.

Handtorkar på plan 1 fungerar inte. LU Service ska titta på EC som verkar ha fungerande handtorkar. Efter diskussion med arkitekterna om vad som ska byggas om, så tas beslut om vi ska köpa in nya handtorkar i nuläget.

e) Baracker.

Töms innan midsommar och fraktas bort i juli

§8 Övriga frågor

a) Maillista personal M-huset

Saknas fortfarande. Prefekterna ombeds på nytt att skicka maillistor till husprefekten. I nuläget går information till prefekter som skickar vidare inom sin institution.

b) Sommarfest 13/6 kl 10.

c) Önskemål från LU Service om ny utrustning/fönsterputsmaskin

Beslutas att efter besked från LU Service om vilken utrustning som bör köpas in, så tar husprefekt beslut om detta inköp, ca 1 500 kr.

d) Cykelparkering

Lösning efterlyses för cyklar utanför foajén. Anställda och studenter får lov att flytta på cyklar som står i vägen för brandutgång. Husprefekt beställer skylt om cykelförbud, liknande den som finns vid E-huset.

e) Reglerteknik informerade om att de loggar hur pass väl ventilationen fungerar i datorrum.

§9 Tid för nytt möte

Preliminärt onsdag i läsvecka 4, (20/9)

§10 Mötets avslutande

Mötet avslutas av ordföranden Peter Berling.

Vid pennan

.....

Therese Tell Dragg

Justeras

.....

Anton Lundqvist

.....

Rudolf Abelin

.....

Peter Berling